
Protokoll fört vid styrelsemöte med Hidingsta IK Onsdag 22 november 2017 
Närvarande: Mats Fjellner, Jan-Olov Karlsson, Samuel Hansen,  

Robert Nilsson, Luiz Servallos 
 

1. Mötet öppnas 
Ordförande Mats Fjellner öppnade mötet. 
 

2. Val av sekreterare 
Samuel Hansen valdes till sekreterare. 
 

3. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes 
 

4. Föregående möte 
Föregående protokoll gicks igenom.  
 

5. Ekonomi 
Vi kommer att gå med ett underskott i år igen. Ungefär som budgeterat men vi behöver se över vad som 
kan göras för att öka intäkterna. Det känns svårt att strypa utgifterna, särskilt som att vi kommer att 
spela en division högre nästa år.  
 

6. Läget för lagen 
A-laget gick upp till division fem efter att ha slutat på tredje plats i division sex. Under vinterna tränar och 
spelar laget futsal med god stämning och bra resultat.  
 

7. Sponsorblad 
Mats ordnar med ett infoblad om möjligheten att stötta oss genom sponsring.  
 

8. Nästa möte  
Ordförande kallar till nästa möte i slutet på januari.  
 

9. Mötet avslutades 
Ordförande avslutade mötet. 

 
 
------------------------------------------------------ --------------------------------------------------------- 
Ordförande Sekreterare  
Mats Fjellner Samuel Hansen  


